
شهرستانها   7دوشنبه 28  آذر   1401- 24 جمادی الاولی 1444 - 19 دسامبر 2022 - سال بیست  و یکم - شماره  5885

رئیس اداره حفاظــت و احیای تالاب های گیلان گفت: هر 
ساله حدود ۸۶۷ هزار مترمکعب رسوب از طریق رودخانه ها 
و زهکش ها از حوضه آبخیز وارد تالاب می شود. به گزارش 
ایسنا به نقل از روابط عمومی حفاظت محیط زیست گیلان، 
عباس عاشــوری در بازدید از پروژه ها و وضعیت بخش های 
مختلــف تالاب  انزلی، اظهار کرد: در ایــن برنامه نظارت و 
پایش از پروژه های انجام گرفته در تالاب همچون ساخت و 
نصب تله زباله گیر، دوربین های حفاظتی برد بلند، دستگاه 
ترازیاب نصب شده و پاسگاه های محیط بانی، پروژه های در 
حال انجام همچون پروژه جمع آوری سنبل آبی و پروژه های 
پیش روی و برنامه ریزی شده برای انجام در حوزه سیاه کشیم 
و شــرق تالاب در ارتباط با امکان مدیریت آب در تالاب و 
همچنین پهنه هایی از تالاب با ظرفیت بالای پذیرش رسوب 

و امکان برداشت آنها، بازدید به عمل آمد.
عاشوری ادامه داد: بنا بر برخی گزارشات در برخی سال ها تا 
دو میلیارد مترمکعب آب از حوضه آبخیزی به وسعت ۳۶۱۰ 
کیلومترمربع وارد تالاب انزلی می شــود اما به دلیل کاهش 

ســطح تراز آب دریای خزر در دهه اخیر و موقعیت و بالاتر 
بودن سطح تالاب  به ویژه بخش های جنوبی آن تا یک نیم و 
متر نسبت به دریای خزر، بخش عمده آب ورودی به تالاب 
به دریا زهکش می شــود، بنابراین ضرورت دارد برای حفظ 
اکوسیســتم و نظام اکولوژیکی تالاب، آب در تالاب حفظ و 
مدیریت شود چون تالاب باوجود آب معنادار خواهد بود.وی 
تصریح کرد: اگرچه تالاب ها بر اســاس تعریف کنوانسیون 
رامسر می توانند دایمی یا موقتی باشند و در حال حاضر به 
ویژه پس از هر مرحله بارندگی کلیه سطوح تالاب پر از آب 
می شــود اما به تدریج آب از پهنه تالاب وارد رودخانه ها و 

زهکش های جاری در تالاب و سپس دریا می شود.
رئیس اداره حفاظت و احیای تالاب های گیلان گفت: برآورد 
شده اســت هر ساله حدود  ۸۶۷ هزار مترمکعب رسوب از 
طریق رودخانه ها و زهکش هــا از حوضه آبخیز وارد تالاب 
می شوند، بخشی از این رسوب در پهنه های خاص از  تالاب 
ته نشــین و بخش دیگر به حوضچه آرامش بندر و ســپس 

دریا می ریزد.

استاندار البرز:ورود سالانه ۸۶۷ متر مکعب رسوب به تالاب انزلی
البرز به ۵۵۰۰ کلاس درس جدید نیاز دارد

نماینده عالی دولت در اســتان البرز گفت: استان البرز برای رسیدن به متوسط 
کشــور به ۵۵۰۰ کلاس درس نیاز دارد.به گزارش ایســنا، مجتبی عبداللهی در 
بیست و چهارمین جشنواره تجلیل از خیرین مدرسه ساز افزود: خیرین گرانقدر 
با روح بلند و مناعت طبع، با دل پر محبت و دســتانی گشاده و بخشنده، برای 
همنوعــان خود گام بر می دارند. وی ادامه داد: به طور قطع خیرین در پیشــگاه 
حق تعالی عزیز و گرامی اند و از بهترین پاداش برخوردار هستند.عبداللهی گفت: 
اســتان البرز در رتبه های نخست تراکم جمعیت و مهاجر پذیری کشور است و 
از ابتدای تاسیس، سرانه ها و زیرساخت های متناسب با جمعیت خود را نداشت 
و به طور خاص در ســرانه های آموزشــی با فقر جدی مواجه است.وی افزود: در 
ســفر رئیس جمهور محترم پیشنهاد دادیم که ظرف مدت یک سال طی تعامل 
دولت و خیرین، ســاخت ۱۰۰ مدرســه را به پایان برسانیم ولی این ظرفیت را 
داریم که این تعداد را به ۲۰۰ و یا ۳۰۰ مدرســه در بازه زمانی سه یا چهار ساله 
برســانیم چرا که استان البرز برای رســیدن به متوسط کشور به ۵۵۰۰ کلاس 
درس نیاز دارد.وی افزود: با تمام وجود آرزو دارم که تمامی دانش آموزان در این 
نظام مقدس به مدارج عالی تحصیلی دست یابند و ایران اسلامی به پشتوانه این 
ظرفیت ارزشمند، کشوری توسعه یافته و مترقی تر در دنیا باشد.عبداللهی گفت: 
در قالب ماموریت های قرارگاه اجتماعی در محله های ۶۶ گانه اســتان نسبت به 
احصا نیازهای آموزشــی این محله ها اقدام شده و جانمایی برای احداث مدارس 
و مراکز آموزشی را آغاز کرده ایم.استاندار البرز گفت: خیرین مدرسه ساز استان 
البرز در کشــور خوش درخشــیده اند و این ظرفیت ارزشمند و بازوان قدرتمند 
را فرصتی مغتنم برای ایجاد بســترهای ارتقا کیفیت خدمات رسانی به مردم و 
تقویت زیرساخت های فقیر استان می دانیم. وی افزود: تحرک بسیار خوبی شکل 
گرفته و خیرین بســیاری برای مشارکت در ساخت مدرسه اعلام آمادگی کرده 
اند، اکنون ۳۴ مدرســه آماده و در این یک سال تحویل آموزش و پرورش شده 
اگرچه ۶۵ مدرسه در دست ساخت داریم که از پیشرفت فیزیکی ۲۰ تا ۹۰ درصد 
برخوردار هستند ولی تمام تلاش را برای ارتقای سرانه های آموزشی به کار بسته 
ایم .عبداللهی گفت: در تلاش هستیم ۶۵ مدرسه دیگر نیز تا پایان سال تکمیل 
کنیم و همچنین ۵۲ زمین برای ارتقای سرانه های آموزشی استان البرز جانمایی 
شده است. عبداللهی گفت: امید است با عزم و اراده و هم افزایی که شکل گرفته 

بتوانیم بسترهای آموزش و پرورش استان را به نرم کشوری برسانیم.

ممنوعیت کشت برنج و چغندر قند 
درشهرستان گیلانغرب

فرماندار گیلانغرب گفت: کشــت برنج و چغندرقند در این شهرســتان به دلیل 
بحران آب و بر اساس مصوبه شورای حفاظت منابع آب استان کرمانشاه ممنوع 
شــد.به گزارش ایلنا از کرمانشــاه ، وحید محمدی در جلسه شورای حفاظت از 
منابع آبی گیلانغرب افزود: میانگین پایین بارندگی نیازمند مدیریت مصرف آب 
بویژه در حوزه کشــاورزی اســت از این رو باید با مدیریت مصرف آب بویژه در 
حوزه کشاورزی از کشت برنج جلوگیری شود.وی اظهار داشت: باتوجه به کاهش 
منابع آبی، ذخیره آب پشت ســد »زاگرس سراب« و »کله شک« از ۸۶ میلیون 
متر مکعب در حال حاضر به ۲۵ میلیون متر مکعب کاهش یافته است.فرماندار 
گیلانغــرب گفت: در صورت ایجاد هرگونه خزانه برای نشــا کاری برنج علاوه بر 
اعمال جریمه ۳۰ میلیون تومانی برای هر هکتار نسبت به تخریب آن نیز اقدام 
خواهد شد.محمدی ادامه داد: همچنین کشت چغندر قند در بخش گواور با توجه 
به بحران آب رودخانه ای ممنوع است و برای غلات و سایر محصولات نیز رعایت 
سقف تعیین شده برای کشت لازم است.وی با اشاره به اینکه از ۳۰۰ حلقه چاه 
آب شهرســتان تاکنون نسبت به نصب کنتور هوشمند در ۴۰ حلقه اقدام شده 
است، گفت: ۷۰ حلقه چاه پرمصرف دیگر نیز باید هرچه زوتر به کنتور هوشمند 

مجهز شود.

ایجاد اشتغال با راه اندازی صنایع تعطیل شده
 در کاشان

فرماندار ویژه کاشان گفت: راه اندازی شرکت های تولیدی تعطیل شده می تواند 
ضمن جلوگیری از واردات و صرفه جویی ارزی، زمینه اشتغال جوانان شهرستان 
و کاهش بیکاری را فراهم کند.به گزارش خبرنگار ایلنا از کاشــان، محمدشریف 
زارعی در حاشــیه  بازدید از شرکت نگین نخ جهان آرایی اظهار داشت: دیدار با 
مدیران واحدهای تولیدی و صنعتی شهرستان بصورت مستمر و با هدف حمایت 
و رفع موانع تولید در دســتور کار فرمانداری قرار دارد.وی هدف از این بازدید را 
بررسی مشــکلات و رفع موانع تولید واحدهای صنعتی منطقه برشمرد و افزود: 
شرکت نگین نخ جهان آرایی با سرمایه گذاری۵۰۰ میلیارد تومانی و بهره گیری 
از ماشین آلات روز دنیا در حال فعالیت است و انواع نخ فرش ماشینی را از مواد 
اولیه وارداتی تولید می کند.فرماندار کاشان اضافه کرد: در بازدیدی که به همراه 
معاون برنامه ریزی فرمانداری و رئیس اداره صمت کاشان از این شرکت به عمل 
آمد مشــکلات موجود در فاز توســعه این واحد مورد بررسی قرار گرفت و مقرر 
شد درخواست مدیر عامل شرکت مبنی بر دریافت تسهیلات با هدف بازسازی و 
نوسازی ماشین آلات مستهلک از طریق طرح موضوع در جلسات تسهیل و رفع 
موانع تولید پیگیری شــود. زارعی تاکید کرد: خوشبختانه فاز نخست تولید این 
شــرکت به بهره برداری رسیده و در حال حاضر زمینه اشتغال مستقیم ۲۲۰نفر 
فراهم شده و در  فاز توسعه بعدی هم امکان به کار گیری ۲۵۰ نفر وجود دارد که 
امیدواریم در مدت زمان کوتاهی با همراهی مسئولین استانی میزان تولید ماهانه 
این شرکت به  حدود ۲۰۰ تن افزایش پیدا کند.به گفته فرماندار ویژه شهرستان 
کاشان کمک در راستای راه اندازی شرکت های تولیدی تعطیل شده و یا توسعه 
صنایعی که امکان افزایش تولید برای آنها  وجود دارد می تواند ضمن جلوگیری 
از واردات و صرفه جویی ارزی، زمینه اشتغال جوانان شهرستان و کاهش بیکاری 
را فراهم کند.گفتنی است شرکت تولیدی نگین نخ جهان آرایی و شرکت نساج 
شفق  یکی از تولید کنندگان در زمینه تولید انواع نخ فرش ماشینی کشور است 

که قادر است با تولید خود نیاز های بازار داخلی را تامین کند.

آسفالته شدن ۶۰۰ کیلومتر
 از شبکه راه های آذربایجان شرقی

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شــرقی گفت: از آذر ســال 
۱۴۰۰ تــا آذر ۱۴۰۱ با حدود ۷۰۰ هزار تن آســفالت، ۶۰۰ کیلومتر از راه های 
آذربایجان شــرقی آسفالت ریزی شده اســت.به گزارش ایلنا و به نقل از روابط 
عمومــی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شــرقی؛ اورجعلی 
علیزاده، گفت: با توجه به اهمیت خط کشی جاده ها در کاهش میزان خطاهای 
انسانی، ۴ هزار کیلومتر از جاده های آذربایجان شرقی خط کشی شده و ۴۴ نقطه 
پر حادثه شناســایی شــده هم با عملیات های مختلف، اصلاح شده است.وی از 
انجام عملیات های مختلف راهداری در ۶ هزار کیلومتر از راه های استان خبر داد 
و گفت: شانه سازی، اصلاح شیب شیروانی و عملیات های مشابه نقش به سزایی 
در حفظ جاده ها از تخریب دارد و مجموعه راهداری در این زمینه بیش از پیش 

تلاش خواهد کرد. 

اخبار کوتاه

بهبود زیرســاخت های شــهرک های صنعتی مازندران در 
کنار ســرمایه در گردش و تهیه مواد اولیه از نیازهای مهم 
واحدهای تولیدی مازندران اســت که با توسعه آن می توان 
شاهد رونق تولید و احیای واحدهای نیمه فعال در مازندران 
بود.به گــزارش ایلنای مازندران، اســتان مازندران اگر چه 
اســتانی کشاورزی اســت اما صنعت در استان مازندران از 
جایگاه ویژه ای برخوردار است و براساس اعلام کارشناسان 
حدود ۱۵ درصد از تولید ناخالص و ۲۹ درصد از اشــتغال 
اســتان مازندران از بخش صنعت اســت و رفع مشکلات 
تولیدکننــدگان و صنعتگران مهم ترین نیاز برای توســعه 
صنعت و تولید اســت.فعالیت بیش از ۲ هزار و ۶۰۰ واحد 
صنعتی و تولیدی در اســتان مازندران و فعالیت کارگران 
و کارکنان در این عرصه نقش آفرینی تولید را در اســتان 
سرســبز مازندران بیش از پیش نشــان می دهد.برگزاری 
کارگروه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید مازندران با هدف 
رفع مشکلات و نیازهای صنعتگران در دولت جدید با قوت 
بیشتری در حال انجام است و پرونده های واحدهای تولیدی 
با نگاه حل مســئله و با همکاری کارشناســان مربوطه و از 
جمله بانک ها بررسی و برای رفع مشکلات اقدام می شود تا 
واحدهای نیمه فعال و راکد به چرخه تولید بازگردند و شاهد 
رونق و احیای تولید در اســتان سرسبز مازندران باشیم.اما 

با تمام این اقدامات براساس اعلام کارشناسان ۷۰ درصد از 
واحدهای راکد صنعتی مازندران با مشکل معوقات بانکی و 
کمبود نقدینگی برای خرید مواد اولیه و نبود زیرساخت های 
لازم برای تولید دست و پنجه نرم می کنند و به همین دلیل 
توجه به زیرساخت های صنعت و رفع مشکل تولیدکنندگان 
از دغدغه هــای مهم تولیدکنندگان و مســئولان مازندران 

است که هر چه زودتر باید برای ان چاره ای اندیشید.
تأمین سرمایه در گردش، تسهیل صادرات، رفع مشکلات در 
بخش زیر ساخت های صنایع و تهیه مواد اولیه از دغدغه های 
جدی صنعتگران و تولیدکنندگان استان مازندران است.یک 
فعال اقتصــادی و صنعتی در مازندران نبود زیر ســاخت 
مناســب در شــهرک ها و واحدهای صنعتــی را مهم ترین 
دغدغه در کنار تهیه مواد اولیه و سرمایه در گردش دانست 
و به خبرنگار ایلنا گفت: متاسفانه از حداقل های زیر ساخت 
در بخــش مخابرات و برق و راه در برخی از شــهرک های 
صنعتی اســتان بی بهره ایم و بایــد در این بخش فعال تر از 
همیشه وارد عمل شد و در عصر ارتباطات، نبود زیر ساخت 
برای تلفن و برق و اینترنت جای تأســف است.ذکریازاده با 
تاکیــد بر حمایت از تولیدکنندگان یادآورشــد: حمایت از 
تولید و اشــتغال امری ضروری اســت که باید مورد توجه 
باشد و برای رفع مشکلات توسط مسئولان و بانک ها تلاش 

شود.وی افزود: : واحد تولیدی تولید سویا دارم و با توجه به 
دریافت تسهیلات متاسفانه فراهم نبودن برق لازم در واحد 
تولیدی موجب عقب ماندگی کار شــد و انتظار است تا به 

این موارد رسیدگی شود.
لطیفــی از دیگر تولیدکنندگان مازندران هم با اعلام اینکه 
کارآفرینــان با ســابقه و نخبه ای در واحدهــای صنعتی 
مازندران فعال هستند که باید شرایط را برای ادامه فعالیت 
آنــان فراهم کرد، افــزود: برای داشــتن مجموعه و واحد 
تولیدی فعال باید از تولید کنندگان حمایت کنیم و گره های 
کور در صنعت و زیرســاخت های صنعتی را برطرف کنیم.
وی به خبرنگار ایلنا گفت: نبود زیر ســاخت ها و ســرمایه 
درگردش از مهم ترین دغدغه های تولیدکنندگان است که 
در سال حمایت از تولید و اشتغال و دانش بنیان باید بیشتر 
به این امر توجه شود.اســتاندار مازندران نیز چندی پیش 
ضرورت گره گشــایی واحدهای تولیدی را اولویت اســتان 
دانســت و تأکید کرد که مســئولان مربوطه در تحقق این 
موضوع مشــکلات را یکی پس از دیگــری برطرف کنند.
ســیدمحمود حســینی پور با اعلام اینکه باید برای توسعه 
واحدهای تولیدی حرکت رو به جلو داشته باشیم نه اینکه 
با تشــکیل جلسات »گفتاردرمانی« کنیم، افزود: نگاه ما به 
مسائل حل مســئله است و این از سیاست های مهم دولت 

ســیزدهم است و حل مسئله هم در این دوره بدون حضور 
مردم و تشــکل های مردمی میســر نیســت و باید از توان 
تشکل ها اســتفاده کرد.اســتاندار مازندران گفت: در هیچ 
شهرک صنعتی نباید واحد تعطیل داشته باشیم و در اسرع 
وقت باید واحد بلاتکلیف در شهرک های صنعتی مازندران 
تعیین تکلیف شوند.سرپرست سابق سازمان صمت مازندران 
هم در گفت و گویی با اشاره به اینکه بازگرداندن واحدهای 
تولیــدی راکد از برنامه های مهم ما بــرای افزایش تولید و 
اشتغال است، اظهار کرد: میزان رشد اقتصادی هدف گذاری 
شــده از سوی دولت در استان مازندران ۷.۸ درصد است و 
تلاش داریم تا با توسعه صنایع دانش بنیان، رشد اقتصادی 
مازندران به ۸ درصدی برســد.مجید فانی با اعلام اینکه در 
استان مازندران ۴۰ شــهرک و ناحیه صنعتی وجود دارد، 
افزود: اراضی صنعتی باید به سرمایه گذاران کارآمد واگذار 
شــود و به همین دلیل اراضی و واحدهای راکد و غیرفعال 
پایش می شوند.وی با اشاره به برگزاری همایش فرصت های 
ســرمایه گذاری در استان مازندران گفت: در سال جاری ۷ 
همایش فرصت های ســرمایه گذاری در استان مازندران با 
هدف شناساندن مزیت های سرمایه گذاری در استان برگزار 
می شــود و شــاهد برگزاری اختتامیه همایش فرصت های 

سرمایه گذاری مازندران در اسفندماه خواهیم بود.

سرپرست اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
شهرســتان دامغان از ارتعاش سنجی خطرات ناشی از عبور 
ریــل راه آهــن از روی تپه حصار دامغــان خبر داد.مجتبی 
اکبرپور دیــروز با اعلام این خبر اظهار کرد: با حضور هیات 
مطالعات مرکز تحقیقات راه، مســکن و شهرسازی ایران در 
دامغان، ارتعاش سنجی و ارائه راهکارهای کاهش صدمات و 
خطرات ناشــی از عبور ریل راه آهن محور تهران - مشهد بر 

روی تپه حصار دامغان صورت گرفت. سرپرست اداره میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی شهرستان دامغان با 
اشاره به قدمت هفت هزارســاله تپه حصار دامغان، افزود: با 
هدف پیگیری و بررســی اقدامات مطالعاتی قرارداد میراث 
فرهنگی و مرکز تحقیقات راه، مســکن و شهرسازی ایران، 
گروه اندازه گیری میدانی مرکز تحقیقات در دامغان حضور 
یافتند. اکبرپور گفت: اندازه گیری میدانی مقادیر صدا و میزان 

ارتعاشات ناشی از عبور ناوگان ریلی در محدوده تاریخی تپه 
حصار و بررســی راهکارهای کاهش خطرات و آسیب ها از 
اقدامات انجام شــده توسط این گروه بود. او افزود: عبور ریل 
راه آهن تهران مشهد از این محوطه تاریخی زخمی را بر دل 
تاریخ گذاشته که با عبور روزانه ۱۰ ها قطار از تپه حصار، این 
زخم عمیق تر شده و چشمان دوستداران میراث فرهنگی را 
نگران کرده است.سرپرست اداره میراث فرهنگی، گردشگری 

و صنایع دستی شهرســتان دامغان، تغییر مسیر راه آهن از 
محوطه تاریخی تپــه حصار را یکی از مطالبات اصلی مردم 
دامغان برشــمرد و ابراز امیدواری کرد: با جابجایی خطوط 
ریلــی قطار از عرصه و حریم این اثــر و کاهش تهدیدات و 
خطرات ناشی از آن، شاهد روزهای بهتری برای این محوطه 
ارزشــمند باشــیم.تپه حصار دامغان در تاریخ ۲۴ شهریور 

۱۳۱۰ در فهرست آثار ملی به ثبت رسیده است.

نماینده کهگیلویه و بویراحمد در شــورای عالی اســتان ها 
به مشکلات اســتان از جمله عدم پرداخت حق آلایند گی 
شهرستان گچســاران، عدم تجهیزات و نیروی کافی برای 
خاموشی جنگل های بلوط در مواقع آتش سوزی و همچنین 
مورد توجه قرار نگرفتن گردشگری استان پرداخت.حبیب 
عاملی مقدم در گفت و گو با خبرنگار ایلنا در این باره گفت: 
چاه های نفت اطراف شهرســتان گچســاران نه تنها تولید 
آلایندگی می کنند که دورتا دور این شهرســتان را احاطه 
کرده اند و ارمغان شــان برای مردم منطقه تهدید سلامتی 

آنان است. 
وی با بیان اینکه مســئولان مربوط هم  حاضر به پرداخت 
حق آلایندگی ناچیز این شهرستان  نمی شوند ،اضافه کرد 
: در صورتی که برای استان خوزستان در همسایگی ما ۱۱ 
هزار میلیارد حق آلایندگی برآورد شده و این در حالی است 

که ما بعد از خوزستان دومین شهر نفت خیز ایران هستیم. 
از ۱۱ هزار میلیارد تومان حق آلایندگی خوزستان حدودا ۵ 
هزار میلیارد تومان  اعتبار به این اســتان تزریق شده است. 
اما حاضر به پرداخت ۱۰۰ میلیارد تومان حق آلایندگی به 

شهرستان گچساران نیستند.
عضو شورای عالی استان ها ادامه داد: استان خوزستان افرادی 
را به عنوان مسئول در بدنه دولت دارند و از حق استان شان 
دفاع می کنند اما اســتانی ماننــد کهگیلویه و بویر احمد از 
چنین موقعیت و شرایطی برخوردار نیست .عاملی مقدم در 
بخش دیگری از صحبت های خود به مشکلات جنگل های 
کهگیلویه و بویر احمد هم پرداخت و گفت: سالانه بسیاری 
از جنگل های اســتان دچار حریق می شوند که متاسفانه به 
دلیل عــدم نیرو و تجهیزات کافی ایــن جنگل ها به موقع 
اطفاء نمی شوند. حتی استان از داشتن یک فروند بالگرد که 

بیشتر مناطق جنگلی آن هنگام آتش سوزی بسیار سخت 
گذر اســت محروم  است.نماینده کهگیلویه و بویراحمد در 
شورای عالی اســتان ها عنوان کرد: ایران کشوری است که 
دچار خشکسالی شده است و به جز استان های شمالی تنها 
در نوار غربی کشور جنگل ها باقی مانده اند که متاسفانه قدر 
همین جنگل های باقیمانــده را هم نمی دانیم. کهگیلویه و 
بویر احمد اســتانی است که جنگل های بلوط بسیار خوبی 
دارد اما ســالانه با آتش سوزی هایی که در این جنگل ها رخ 
می دهــد بیش از ۵۰۰ الی ۶۰۰ هکتــار از این جنگل ها را 
از دســت می دهیم آن هم فقط به دلیــل کمبود امکاناتی 

که داریم.
وی  در ادامه گفت: یکی دیگر از مشــکلاتی که در استان با 
آن دست به گریبان هستیم سدهای زیادی است که ساخته 
می شود که برای مصارف شــرب به خوزستان، هرمزگان و 

بوشهر  منتقل می شــود و خود استان کمترین استفاده از 
آب این ســدها را ندارد که این ظلم به مردم اســتان است. 
اجازه بدهند مردم اســتان هم از آب این سدها بهره ببرند 
و زمین های کشــاورزی مــردم بــدون آب نمانند. آن هم 
زمین های بسیار مرغوبی که شرایط خوبی برای کشاورزی 
دارند.  وی در ادامه به موضوع جاذبه های گردشگری استان 
هم اشاره کرد و افزود: یاسوج مرکز کهگیلویه و بویر احمد به 
پایتخت طبیعت ایران معروف است. ما بیشترین استفاده را 
می توانیم در بحث گردشگری برای مردم این استان داشته 
باشیم  که حتی درآمدش برای استان می تواند بسیار بیشتر 
از نفت باشد. اما به دلیل اینکه سرمایه گذار حاضر نیست در 
این جا حضور پیدا کند و اهمیت ندادن به اســتان از سوی 
مسئولان ناشناخته مانده است. اگر گردشگری استان فعال 

شود مطمئنا نفت در اولویت دوم قرار می گیرد.

برخــی نقــاط در شهرســتان ارومیه که هنوز به شــبکه 
سراسری گاز متصل نیســتند با آغاز فصل سرما با چالش 
تامین کپســول گاز مایع مواجه شده اند، چالشی که مدیر 
شــرکت  پخش فرآورده های نفتی منطقــه ارومیه ، آن را 

ناشی از تعمیرات اضطراری در پالایشگاه اراک می داند.
به گزارش  ایلنا،شــهروندان در نقــاط مختلف ارومیه که 
هنوز به شــبکه سراسری گاز متصل نشده اند این روزها از 
عدم تامین ســیلندرهای گاز مایع گلایه مند هستند و این 
موضوع مشــکلات زیادی برای آنان ایجاد کرده است. ایلنا 
نیز تا کنون چندین گزارش وگفت وگو در این باره منتشر 
کرده اما  بنا به گفته شــهروندان مشکل هنوز پابرجاست.
این امر باعث شده تا مردم  برای تامین گاز مایع مورد نیاز 
خود مسیرهای طولانی را بپمایند و در صف های متراکم به 
انتظار نافرجام بمانند تا شاید موفق به تامین سیلندرهای 

گاز مایع مورد نیاز خود شوند.
اعتراض های مردمی نســبت به این مســئله علاوه بر ارائه 
شــکایات به فرمانداری  به فضای مجازی نیز کشیده شده 
اســت که از جمله ایــن اعتراض ها می تــوان به پیام های 

منتشر شده مردم  در فضای مجازی اشاره کرد که خواستار 
برنامه ریزی دقیق از سوی مسئولان برای حل این مشکل 

شدند.
حســن محمدی یکی از  شــهروندان ارومیه  به خبرنگار 
ایلنا گفت: از ســاعت چهار صبح برای پر کردن کپســول 
گاز در صف منتظر بودم، چندروز است که کپسول گازمان 
تمام شــده و برای گرم کردن و آشــپزی با مشکل مواجه 
هســتیم.وی افزود: این چند روز هــر وقت به محل توزیع 
کپسول های گاز مراجعه می کنم، بسیار شلوغ است و باید 
چند ســاعت در صف به انتظار بنشینم و بیشتر اوقات نیز 
با توجــه به تعداد زیاد مراجعه کنندگان بی نتیجه به خانه 

می گردم.
زهرا معصومی،یکی دیگر از شــهروندان بــه خبرنگار ایلنا 
گفت: کمبود کپسول گاز مردم را به دردسر انداخته است 

چرا که هنوز خیلی ها از گاز مایع استفاده می کنند،در حال 
حاضر هر کپســول گاز به قیمت ۱۰۰ هزار تومان خرید و 

فروش می شود.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ارومیه از 
ذخیره بالغ بر ۱۵۰ تن گاز مایع در تاسیسات شرکت های 
اصلی منطقــه ارومیه خبــرداد و گفت:قیمت مصوب هر 
ســیلندر ۱۱ کیلویی ۲۲ هزار تومان اســت.احمد مجرد، 
با بیان اینکه طرح ســهمیه بنــدی و ثبت نام الکترونیکی 
کپســول گاز مایع  یکی از اثربخش ترین طرح ها در رابطه 
با بحث صرفه جویی و شناســایی مصرف کنندگان واقعی 
اســت، گفــت: بالغ بر ۱۵۰ تــن گاز مایع در تاسیســات 

شرکت های اصلی منطقه ارومیه ذخیره شد. 
وی گفت: آذربایجان غربی با ۱۵۰ هزار خانوار نفت ســوز 
همچنان بزرگترین مصرف کننده نفت ســفید در ســطح 

کشور به حساب می آید، به این ترتیب با شروع پیک سرما 
و افزایش روند مصرف فرآورده های نفتی، درخواست مردم 
نیز نســبت به تهیه کپســول گاز مایع چندین برابر شده 

است. 
مجــرد افزود: با توجه بــه تعمیرات اضطــراری که هفته 
گذشــته در پالایشــگاه اراک بوجود آمده بود، اختلالاتی 
در توزیــع این فرآورده را موجب شــده بود که بلافاصله با 
رفع مشــکل و جبران این اختلال، ذخیره سازی گاز مایع 
از طریق پالایشــگاه های تبریز و آبادان در دستور کار قرار 
گرفت. این مقام مســئول ادامــه داد: خانوار های مصرف 
کننده نفت سفید شهری و روستای برای دریافت سهمیه 
گاز مایع، نیاز به ثبت نام در ســامانه سدف را ندارند و هر 
ماه بصورت اتوماتیک در کارت بانکی سرپرســتان خانوار 
مصرف کننده نفت سفید شهری و روستایی تعداد ۴ عدد 
کپسول ۱۱ کیلویی شارژ می شود. وی افزود: قیمت مصوب 
ســازمان حمایت از حقوق مصرف کننده برای هر سیلندر 
۱۱ کیلویی ۲۲ هزار تومان و از تمامی تاسیســات گاز مایع 

قابل دریافت است.

عضو شورای شهر اصفهان گفت: متأسفانه در چند روز اخیر 
شاهد راه اندازی غیرمسئولانه برخی مشعل های مازوت سوز 
نیروگاه شهید منتظری بودیم که با دور زدن مصوبات قانونی 
و با نام مدیریت بحران توســط مسئولان و  بعضی از مرکز 
نشینان و مسئولان اســتانی صورت گرفته است.سید امیر 
سامع، رئیس کمیسیون بهداشت، سلامت و خدمات شهری 
شــورای شهر اصفهان در شــصت و هشتمین جلسه علنی 
شــورای شــهر اصفهان اظهار کرد: در شرایطی که آلودگی 
شــهر اصفهان به دلیل ظرفیت آلایندگی و شــرایط آب و 
هوایی ظرف مدت کمتر از ۴۸ ساعت از هوای سالم به مرز 
هوای خطرناک می رســد، هر اقدامی که به هر میزان بتواند 
این آلایندگی را کنترل کند و کاهش دهد بر همگان واجب 
است.وی گفت: ازآنجایی که در کشور ظرفیت تولید بیش از 
۶۰ هــزار مگاوات برق وجود دارد و در تابســتان این میزان 
مصــرف و تولید را در نیروگاه ها داریم و در فصل زمســتان 
مصرف برق به  کمتر از ۵۰ هزار مگاوات می رسد، با مدیریت 
واحدهای نیروگاهی در کشــور و خطوط انتقال، مأموریت 
غیرشرعی تولید برق با سوخت مازوت را از نیروگاه چسبیده 
به شــهر ۲ میلیون نفری اصفهان باید از دوش این شــهر 
برداشت تا آلودگی گریبان شهر را رها کند.این عضو شورای 

شهر اصفهان ادامه داد: استفاده از سوخت مازوت در نیروگاه 
درواقــع پایمال کردن حق بیش از ۲ میلیون نفر شــهروند 
اصفهانی است که در هر دم آلودگی تشدید شده ازاین گونه 
سوءتعبیرها را به کام خود فرو می برند و عواقب خطرناک آن 
در جان عزیزشــان رسوب می کند.سامع خطاب به استاندار 
اصفهان گفت: آقای اســتاندار، تقاضا دارم شخصاً وارد این 
موضوع شــوید و با ایجاد یک سازوکار مستمر و جدی برای 
اجرای قوانین و دســتورالعمل ها ازجمله قانون هوای پاک و 
برای کنترل این هیولای لجام گسیخته آلودگی هوا تدبیری 
عاجل داشــته باشــید.وی تصریح کرد: آقای اســتاندار و 
دادســتان اجازه ندهید بانام شما و در دوره مسئولیت شما 
با ســوء تدبیر افرادی در مرکز و استان مصوبات قانونی عدم 
مصرف ســوخت مازوت که متأسفانه پس از سال ها در سال 
قبل نادیده گرفته شد و امسال نیز برای دومین سال نادیده 
گرفته شــد ادامه پیدا کند و به این جریان ظلم آشکار که 
هرلحظــه و هر دم به ضرر مردم اصفهان در جریان اســت 
هرچه زودتر خاتمه داده شود. نمایندگان مردم اصفهان باید 
از هر طریق به دنبال احقاق حق مردم شــهر باشند و ما نیز 

این کار را انجام خواهیم داد.
محمد نورصالحی، رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان نیز در 
نطق پیش از دســتور این جلسه، با اشاره به پدیده آلودگی 
هوا، اظهار کرد: صنایع آلاینده زیر شــعاع ۵۰ کیلومتری از 
گذشــته در اطراف اصفهان استقرار پیدا کرده اند. به همین 
علت میزان آلودگی بســیار بالا می رود و توجهی نیز وجود 
ندارد. نمی دانیم چه کســی باید مســائل قانونی را پیگیری 
کند؟ نیروگاه با چه اجازه ای از مازوت به عنوان سوخت اصلی 
استفاده می کند، این موضوع آلودگی را تشدید کرده و هزینه 
آن را مردم اصفهان پرداخت می کنند.وی خاطرنشان کرد: 
مباحث فرهنگی نیز در این زمینه مهم اســت. مردم بدانند 
که چه میزان برق و گاز می توانند مصرف کنند تا آســیب 
آن را مردم دیگر شهرها نبینند.رئیس شورای شهر اصفهان 
گفت: از کمیسیون ســلامت و خدمات شهری درخواست 
می کنم که موضوع را بررســی کرده و هرگونه مکاتبه ای با 
دستگاه های ملی لازم است انجام شود.وی همچنین با اشاره 
به موضوع آب گفت: عدم هماهنگی، همفکری و وحدت در 
گفته و عمل و اقدام مسئله ای است که از این ناحیه آسیب 

می بینیــم. هرکس به نوعی، راهی کــه فکر می کند صحیح 
است را پیگیری می کند. بزرگان باید کمک کنند، مسئولان 
و کسانی که در مدیریت عالی کشور حضور دارند و صحبت 
آن ها شنیده می شود نســبت به این موضوع اهتمام جدی 
داشــته باشند.نورصالحی با بیان اینکه به ما ثابت شده هیچ 
برنامه مدون، زمان بندی شــده و به اجماع رسیده ای برای 
برگشــت جریان پایدار آب به زاینده رود وجود ندارد، افزود: 
در حوزه آب شرب معتقدیم که باید صرفه جویی و فرهنگ 
مصــرف را موردتوجه قرار دهیم، امــا حق مردم و اصفهان 
است که مصوبات ۲۰ سال پیش سفر رهبر معظم انقلاب به 
اصفهان پیگیری اجرا شود. شاهد هستیم پروژه هایی که هیچ 
مصوبه ای ندارد بودجه ملی کســب می کند، اما مصوبه های 
پیرامون آب اصفهان که بودجه ملی دارد به عقب برمی گردد 
و اجرا نمی شود.مجید نادرالاصلی، رئیس کمیسیون ویژه آب 
و مناطق کم برخوردار شــورای شهر اصفهان نیز با اشاره به 
موضوع آب و حقوق اصفهان گفت: با وجود آنچه بازتاب داده 
می شــد، در سطح وزارت نیرو اراده ای برای حل مشکل آب 
وجود ندارد و قرار نیست زاینده رود زنده رود بماند. مشکلات 
حوزه محیط زیست، بهداشت و روان و اشتغال مردم ناشی از 

مسئله آب است که اتفاقی برای حل آن نیفتاده است.

نبود زیرساخت های مناسب صنعتی دغدغه صنعتگران مازندران

ارتعاش سنجی محوطه باستانی تپه حصار از عبور روزانه ده ها قطار

نماینده کهگیلویه و بویراحمد در شورای عالی استان ها:

مسئولان حاضر به پرداخت حق آلایندگی دومین شهر نفت خیز کشور نیستند

مشکلی که همچنان باقی است

سرما و چالش تهیه کپسول گاز مایع در ارومیه

حوزه ثبت ملک کرج- ناحیه سه پایمال کردن حق ۲ میلیون شهروند اصفهانی با مازوت سوزی
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی
 و ساختمان های فاقد سندرسمی
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نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 504/ ف
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/09/12

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/09/28

حسین رضا نوری شاد 
سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج 
از طرف الهه عزیزی


